
INTERPELACJA RADNEGO 
 
z dnia: 12.04.2023 zgłoszona przez Radnego Rady Miasta Piotrkowa 

Trybunalskiego:    Dariusza Cecotka 

Na podstawie art. 24 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym składam 

interpelację w sprawie: „Zmiana organizacji ruchu na skrzyżowaniu Wojska 

Polskiego - Jerozolimska”. 

Treść interpelacji (Interpelacja dotyczy spraw o istotnym znaczeniu dla gminy; powinna zawierać 

krótkie przedstawienie stanu faktycznego będącego jej przedmiotem oraz wynikające z niej pytania - 

art. 24 ust. 4 u.s.g.) 

1.Opis stanu faktycznego:  

 

 Skrzyżowanie z sygnalizacja świetlną na skrzyżowaniu ulic, Wojska Polskiego 

- Jerozolimska jest tak ustawiona, że często dzieje się tak, że auto chcące skręcić w 

lewo w Jerozolimską czeka aż auta jadące Wojska Polskiego od Placu Litewskiego 

przejadą. Często jest tak, że zjedzie ze skrzyżowania auto które skręcało w lewo a 

pozostałe muszą czekać aż zmieni się sygnalizacja z czerwonego na zielone. To też 

jest jeden z problemów, że część kierowców skręca w Wiejską ale o tym problemie i 

możliwości zmiany tej sytuacji pisałem we wcześniejszej interpelacji.  

Wracając do skrzyżowania jest on częścią problemów związanych płynnym 

przemieszczaniem się nie tylko w godzinach szczytu. Dlatego jest to sprawa którą 

powinna się zająć Komisja Bezpieczeństwa i Ruchu Drogowego. 

2.Treść interpelacji: 

 Jak pisałem wcześniej to skrzyżowanie jest czasem bardzo problematyczne i 

stresujące wielu kierowców.  

 Dlatego składam interpelację w sprawie, zmieniany sygnalizacji na tym 

skrzyżowaniu, w taki sposób żeby każdy kierunek mógł bezkolizyjnie jechać w 

każdym z kierunków na świetle zielonym a jadące auta od Placu Litewskiego bardzo 

sporadycznie skręcają w lewą stronę natomiast jadące auta Wojska Polskiego w 

kierunku Placu Litewskiego i chcące skręcić w lewo to już jest problem jak muszą 

przepuszczać nadjeżdżające od Placu Litewskiego auta. 

 Rozwiązaniem mogłoby być też zrobienie pasa dla jadących prosto i w ten 

sposób można by ominąć auto chcące skręcić w lewo ale są to koszty i dużo 

tańszym i prostszym sposobem będzie przeprogramowanie tak sygnalizatorów, że 

każdy kierunek jedzie bezkolizyjnie na zielonym to nie powodowałoby wjazdu w 

Wiejską bo to jest jeden z powodów skracania sobie czasu dojazdu wjeżdżając w 

ulicę Wiejską oraz płynniej przemieszczałyby się auta na tym skrzyżowaniu. 

 

 

Dariusz Cecotka 

Podpis Radnego 


